
Referat fra elevrådsmøte 12.11.21 

Sted: VIP-rommet 

Til stede: James, Sofie, Celina, Noman, Michael, Even, Abdella, Said, Ezra,  

Sak 1: Opplæring i klasseråd 

Vi snakket om hvordan gjennomføre gode møter. Et tips er at representantene setter klassen i grupper 

og får dem til å diskutere viktige saker. Spørsmålet som skal diskuteres kan skrives ut på ark. Når 

gruppene har diskutert kan man ta felles diskusjon, og skrive ned innspill (som representantene tar 

med på neste møte). 

Viktig at lærerne hjelper representantene med det praktiske (skrive ut ark, holde ro og orden, hjelpe 

elevene med å skrive referat osv.).  

Viktig at klassen kommer med seriøse forslag, og har gode diskusjoner. Da vil lærerne bruke mer tid på 

elevrådet. Her er det veldig varierende erfaringer. Noen klasser er mer seriøse enn andre.  

Sak 2: Tilbakemeldinger på undervisning og vurdering 

Elevrådet diskuterte følgende spørsmål:  

- Hvordan type undervisning vil du ha mer eller mindre av?  

- Hvordan type vurdering/prøver vil du ha mer eller mindre av?  

Til neste møte skal representantene gjennomføre diskusjoner i klasserommet og ta med 

tilbakemeldinger til elevrådet.  

Sak 3: Saker fra klassene 

Elevene diskuterte ulike innspill fra elevene, ettersom klassene har hatt klassens time. De viktigste 

sakene var:  

- Noen klasser ønsker mer utstyr (baller og lignende). Andre kommenterte at det var viktig å ta 

vare på utstyret.  

 

Sak 4: Undersøkelse av det fysiske skolemiljøet 

Elevrådet lager en undersøkelse som skal gjennomføres i alle klasser. Representantene og lærerne 

sørges for at undersøkelsen gjennomføres før neste møte. Undersøkelsen deles på Teams med en link. 

Undersøkelsen er anonym. Undersøkelses-komiteen består av: Ezra og James fikser!  

 

 

 

 


